

Feniks Warehousing Solutions BV 注册于荷兰 Raamsdonksveer, 地址为 Meerval 1, 邮编 4941 SK, 税号 865295049, 是一家由专业团队运营的家族企业, 致力于为客户提供高效、合规、灵活的仓储与物流服务。

公司目前运营四座仓库,分别为:

Raamsdonksveer (5,515 m²): 自有仓库, 主要用于存储锂电池、逆变器等新能源产品;

Bergen op Zoom(18,000 m²): 与国内头部物流企业合作运营,主要用于存储太阳能板等光伏类产品;

Spijkenisse (7,500 m²) (简称 SP): 拥有危险品运营资质, 专门用于锂电池等危险品的储存;

SDAA (32,000 m²) (简称 SD): 同样具备危险品仓储资质,具备大体量、高标准的危险品处理能力。

Feniks 拥有运营危险品仓储的丰富经验。公司总经理 林美(Mei Lin) 及多位核心员工持有 PGS 37-2 认证,具备处理锂电池类危险品的专业知识和合规操作能力。

我们以"灵活高效"著称,特别是在客户面临紧急出入库需求时,能根据客户要求在周末及非工作时间灵活安排操作,确保货物快速流转,避免滞留和额外费用。通过快速响应与高效协同,帮助客户提升供应链效率、降低运营成本。

林美女士拥有 FCCA 国际注册会计师资深会员 和 CTA(特许税务顾问)会员,拥有丰富的国际税务与合规经验,曾服务于多家中国头部民营企业与大型国企,尤其擅长处理中欧物流供应链中的跨境合规与税务风险。

Feniks 不仅是仓储服务商,更是构建可信、透明、合规国际物流体系的专家,助力客户在欧洲市场实现长期稳定发展。



Feniks Warehousing Solutions BV is a family-owned company registered in Raamsdonksveer, the Netherlands (Meerval 1, 4941 SK, VAT no. 865295049). Operated by a professional team, Feniks is committed to providing efficient, compliant, and highly flexible warehousing and logistics services to global clients.

The company currently operates four warehouses, each with a specific focus:

Raamsdonksveer (5,515 m²) – self-owned, mainly for lithium batteries, inverters, and other new energy products.

Bergen op Zoom (18,000 m²) – co-operated with a leading Chinese logistics partner, primarily for solar panels and photovoltaic goods.

Spijkenisse (7,500 m²) – hazardous goods certified (SP), specialized in storing lithium batteries and other dangerous goods.

SDAA (32,000 m^2) – also hazardous goods certified (SD), a large-scale site capable of handling complex DG warehousing operations.

Feniks has extensive experience operating hazardous goods warehouses. The company's CEO, Meilin Lin, and several core team members hold PGS 37-2 certifications, demonstrating compliance and expertise in dangerous goods handling, especially lithium batteries.

Feniks is well known for its "flexibility and efficiency", especially when clients require urgent inbound or outbound logistics. We can arrange operations during weekends and non-business hours to ensure smooth cargo flow and avoid detention or extra costs. Through fast response and seamless coordination, we help our clients enhance supply chain performance and reduce operational costs.

Founder Mei Lin Lin is both an FCCA fellow member and a CTA (Chartered Tax Adviser). She has deep expertise in international tax compliance and has worked with leading Chinese private companies and SOEs, particularly in managing EU-China cross-border compliance and tax risks within the logistics sector.

Feniks is more than a warehouse provider — we are your strategic partner for building transparent, trustworthy, and compliant international logistics systems in Europe.

我们提供以下服务:

We offer the following services:

1.与多家固定物流服务商保持长期合作关系,可根据实际需求灵活安排卡车运输服务;

Maintain long-term partnerships with multiple fixed logistics service providers, allowing us to arrange trucking services flexibly based on operational needs.

2.每日具备处理80个集装箱的装卸能力,其中包括40个卸货和40个装货操作;

Daily capacity to handle up to 80 containers, including 40 unloading and 40 loading operations.

3.提供进出口海运集装箱的全流程处理服务;

Provide end-to-end handling services for both import and export ocean freight containers.

4.可为各类运输设备(如卡车、集装箱、面包车等)提供高效的交叉转运服务,实现货物在不同运输方式之间的快速无缝对接;

Offer efficient cross-docking services for all types of transport equipment — including trucks, containers, and vans — ensuring seamless and rapid cargo transfer between different modes of transport.

5.为司机提供完整的签到与报到文件,包括装货参考编号、到达时间与装货时间等关键信息;

Supply drivers with complete check-in and report documents, including loading reference numbers, arrival times, and loading times.

6.可灵活接待约 5 辆未提前预约的临时来车,具备应对突发运输需求的能力;

Flexibly accommodate approximately five walk-in trucks per day without prior scheduling, ensuring adaptability to urgent or last-minute requests.

7.配备气囊充气系统,满足特定装载需求时的使用;

Equipped with an airbag inflation system to meet specific loading requirements when necessary.

8.提供专业的拆箱与重新包装服务,适应不同客户对货物处理的个性化需求;

Offer professional unpacking and repacking services tailored to diverse cargo handling needs.

9.提供多种个性化增值服务,提升仓储与物流整体效率。Provide a wide range of customized value-added services to enhance overall warehousing and logistics efficiency.